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Protokół Nr 8/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 23 maja 2022 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się dnia 23 maja 2022 roku. 

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń Starostwa Powiatowego, przy ul. Północnej 15  

w Myśliborzu. 

Posiedzeniu przewodniczył Mirosław Piwowarczyk – Przewodniczący Komisji,  

a protokołował  Sekretarz Komisji – Henryk Szpakowski. 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Przekazał, że porządek posiedzenia Komisji przedstawia się następująco: 

 

PPoorrzząąddeekk  ppoossiieeddzzeenniiaa  KKoommiissjjii::  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Realizacja zadania kontrolnego: Prawidłowość wdrażania i realizacji planu poprawy 

efektywności wychowania w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach  

w latach 2018 – 2020. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 3 

Realizacja zadania kontrolnego: Prawidłowość wdrażania i realizacji planu poprawy 

efektywności wychowania w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach  

w latach 2018 – 2020. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Poinformował, że na niniejsze posiedzenie Komisji Rewizyjnej zostali zaproszeni wszyscy 

dotychczasowi dyrektorzy Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

Następnie powitał p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach – 

Pana Mariusza Zalewskiego. 

Przekazał, że z przedłożonych dla Komisji Rewizyjnej dokumentów wynika, iż Pan Mariusz 

Zalewski w roku 2018 był dyrektorem MOW w Renicach, który wdrażał Program Poprawy 

Efektywności Wychowania w tej placówce.  

Następnie zapytał, do kiedy Pan Zalewski był dyrektorem MOW w Renicach?  

Jak długo ten program za jego kadencji jako dyrektora i przez jaki okres był realizowany? 
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Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Przekazał, że zalecenie opracowania Programu Poprawy Efektywności Wychowania 

skierowano do ośrodka w grudniu 2017 roku. Pełnił on wówczas obowiązki Dyrektora MOW 

w Renicach.  

Program zatwierdzony został przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w Szczecinie. 

W tym czasie został też opracowany szeroki harmonogram tego Programu. 

Poinformował, że pełnił stanowisko dyrektora ośrodka do 30 czerwca 2018 roku, ponieważ 

potem przebywał na zwolnieniu lekarskim.  

Zaznaczył, że to co było w założeniach przedmiotowego Programu określone do końca 

czerwca 2018r. to zostało zrealizowane. Poinformował o wykonaniu 5 ocen pracy nauczycieli 

i wychowawców, zaplanowaniu i organizacji imprez. Potem kolejne założenia Programu 

Efektywności były kontynuowane i zarazem realizowane przez kolejnych pełniących 

obowiązki Dyrektorów MOW Renice Pana Tomasza Jankowskiego i Pana Krzysztofa 

Srokowskiego. 

Przekazał, że ten Program który został przez niego utworzony, zaakceptowany przez 

ówczesną Panią Starostę Danutę Patkowską i odpowiednio przez Kuratora Oświaty zakładał 

bardzo dużo spraw wychowawczych zarówno w sferze rozwijania zainteresowań 

wychowanków, jak i ich uzdolnień oraz działalność wszelkich klubów pogłębiających właśnie 

poszczególne zainteresowania.  Zwrócił uwagę na wskazanie w Programie informacji 

odnośnie osób odpowiedzialnych za realizację poszczególnych założeń ujętych w Programie  

z podaniem terminów, co, kto i kiedy miał zrealizować. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Odnosząc się do wypowiedzi Pana Dyrektora zwrócił uwagę, że rozumie przez to, iż ten 

program został zaakceptowany wtedy przez Panią Starostę i przez Kuratorium Oświaty? 

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Odpowiedział, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał, czy Pan Dyrektor dysponuje egzemplarzem Programu z oryginalnymi pieczątkami? 

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Przekazał, że ten program jest zaakceptowany, z oryginalnymi pieczątkami Pani Danuty 

Patkowskiej pełniącej w tamtym okresie funkcję Starosty Myśliborskiego i również przez 

Pana Jerzego Sołtysiaka – obecnie Wicekuratora Oświaty. Dokument Programu został 

opatrzony pieczęciami w/w osób z jednoczesną jego akceptacją.  

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zwrócił uwagę, że w zasobach Starostwa Powiatowego nie udało się dotrzeć do 

wspomnianego dokumentu z uwzględnieniem oryginalnych pieczęci.  

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Poinformował, że posiada zapieczętowany egzemplarz Programu i może udostępnić skanem 

ten dokument. 
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Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał, czy Pan Dyrektor jest w posiadaniu innych dokumentów świadczących o realizacji 

Programu? 

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Poinformował o odnalezieniu teczki z dokumentacją po byłym dyrektorze ośrodka Panu 

Piotrze Krawczyku, bodajże za rok 2020. Przekazał, że w tej teczce zawarte są dokumenty na 

temat imprez zrealizowanych przez Pana P. Krawczyka (zdjęcia, informacja opisowa). 

Natomiast, jeżeli chodzi o inne dokumenty to takich nie spotkał.  

Odniósł się sprawozdania Pana P. Krawczyka z realizacji tego Programu. Zwrócił uwagę, że 

ten Program zakładał, że będzie realizowany do końca czerwca bądź lipca 2020 roku. 

Przekazał, że w okresie styczeń-luty zeszłego roku przyszło zalecenie z Kuratorium Oświaty, 

iż ten Program się zakończył, a nie było sprawozdania z tego Programu.  

Pan Krawczyk tą opisówkę z realizacji Programu zrobił. W momencie kiedy Pani Małgorzata 

Woroch została p.o. Dyrektora MOW wpłynęło kolejne pismo z Kuratorium informujące  

o tym, iż  sprawozdanie sporządzone przez Pana Krawczyka jest zbyt ubogie i nie zawiera 

wszystkich elementów, które powinny być zawarte. Przekazał, że Pani Woroch odniosła się 

do tych wszystkich zaleceń, co tam powinno być jeszcze. Jednakże potem okazało się, że nie 

o to Kuratorowi chodziło i stwierdzili, że program nie został zrealizowany.  

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Poinformował, że w dniu 22 maja 2022r. (wpływ do tut. Urzędu: 23.05.2022r.)  

do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wpłynęło pismo Pana Piotra Krawczyk w sprawie 

usprawiedliwienia nieobecności osobistego uczestnictwa na posiedzeniu Komisji.  

Przekazał, że w przedmiotowym piśmie Pan Krawczyk poinformował tut. Komisję o tym, iż 

„(…) sprawozdanie (choć nie wymagane i nie wynikające z żadnych przepisów) z realizacji 

zadania powołany przeze mnie zespół pod przewodnictwem pana Mariusza Zalewskiego  

a następnie już pod nadzorem p.o. Dyrektora MOW w Renicach pani Małgorzaty Woroch 

przesłał w maju 2021 do zachodniopomorskiego kuratorium. Jak do tej pory, choć minęło już 

ponad dwanaście miesięcy kuratorium nie zakwestionowało przesłanego raportu, nie wniosło 

żadnych zastrzeżeń. Wynika z tego, że program naprawczy został właściwie zrealizowany.”. 

Zapytał, czy dyrektor placówki może się odnieść do przytoczonej informacji? 

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Odpowiedział, że właśnie Kuratorium Oświaty odniosło się do tego, iż sprawozdanie nie było 

pewne i nie zawierało pewnych elementów.  

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał, czy w trakcie jak Pan Zalewski był dyrektorem, jakieś osoby z zewnątrz 

uczestniczyły w realizacji tego Programu? 

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Odpowiedział, że oczywiście tak.  

Poinformował o współpracy z Zachodniopomorskim Centrum Doskonalenia Nauczycieli. 

Współpraca obejmowała swym zakresem szkolenia Rad Pedagogicznych. Przekazał, że było 

zaplanowanych kilka Rad Pedagogicznych, gdzie uczestniczyć mieli nauczyciele  

i wychowawcy. Rady szkoleniowe dotyczyły tematów związanych właśnie z 

bezpieczeństwem w placówce, poszerzaniem zainteresowań i uzdolnień wychowanków, czy 
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rozwijaniem przez nauczycieli oraz wychowawców swych kwalifikacji poprzez udział  

w różnego rodzaju szkoleniach i kursach.  

Poruszył kwestię współpracy z MOS-em przy ul. Jagiellońskiej w Szczecinie. Przekazał,  

że ówczesny dyrektor placówki MOS-u prowadził w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach szkolenia Rady Pedagogicznej. Ponadto zwrócił uwagę,  

że nauczyciele i wychowawcy MOW w ramach tej współpracy też jeździli na takie pokazowe 

zajęcia do MOS-u w Szczecinie.   

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Waldemar Pacewicz 

Zapytał, czy MOW w Renicach współpracowało też z innymi instytucjami? 

 

Mariusz Zalewski – p.o. Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Poruszył kwestię współpracy placówki MOW w Renicach z instytucjami zewnętrznymi  

w sferze rozwijania zainteresowania wychowanków. Przekazał, że w tym zakresie nawiązano 

współpracę z Nadleśnictwem Różańsko oraz z Myśliborskim Stowarzyszeniem Wędkarskim. 

Poinformował o uczestnictwie wychowanków w różnego rodzaju imprezach organizowanych 

i zarazem sponsorowanych przez w/w instytucje zewnętrzne.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno, na salę przybyła Pani Małgorzata Woroch – wychowawca Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Powitał Panią M. Woroch na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Następnie skierował zapytanie 

do Pani Woroch, co może powiedzieć na temat realizacji Programu Poprawy Efektywności 

Wychowania realizowanego przez Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach  

w latach 2018 – 2020?  

Odniósł się do kwestii otrzymanych przez Komisję Rewizyjną dokumentów. Poprosił  

o udzielenie szerszych informacji odnośnie tego, czy przedmiotowy Program był 

realizowany? Czy była placówka MOW w Renicach współpracowała z podmiotami 

zewnętrznymi?  

 

Małgorzata Woroch – wychowawca Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Poinformowała, że Program Poprawy Efektywności Wychowania został w pełni 

zrealizowany.  

Poruszyła sprawę kontroli odbytych przez Kuratorium. Przekazała, że Zachodniopomorskie 

Kuratorium Oświaty odbyło tylko tak naprawdę jedną kontrolę w placówce MOW Renice, 

wysłaną przez NIK na początku maja. Od tamtego momentu żadnej kontroli już nie było, zaś 

sama placówka dopominała się o jakąkolwiek kontrolę. Jeżeli Kuratorium zarzuca cokolwiek 

niezrealizowanego  (niewiadomo w jakiej dziedzinie, bo do tej pory nie wskazano, co nie 

zostało zrealizowane) to powinno się udać na kompleksową kontrolę do MOW w Renicach. 

Zwróciła uwagę, że odkąd zaczęła p.o. dyrektora placówki to praktycznie żadnej takiej 

kontroli nie było.  

Przekazała, że w momencie kiedy chciano odebrać wychowanków i twierdzono, że jest 

niebezpiecznie w ośrodku to odbyło się spotkanie w Kuratorium, w którym uczestniczyła 

wraz z Panem Starostą. Zwróciła uwagę, że na tym spotkaniu obecne były również Pani 

Wicestarosta oraz Pani Naczelnik z Wydziału Edukacji i Rozwoju Starostwa Powiatowego. 

Podczas tego spotkania Pan Kurator nie zarzucił nierealizowania Programu, tylko powiedział, 

że on nie chce mieć Prokuratora i zamknie placówkę ze względu na szum medialny.  
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Odniosła się do sprawy zastępstwa dyrektora Krawczyka podczas jego nieobecności 

związanej z przebywaniem na zwolnieniu lekarskim po złożonym przez niego 

wypowiedzeniu.  Zwróciła uwagę, że w tamtym momencie nikt nie podnosił tematu programu 

naprawczego. Zaznaczyła, że podnoszono tylko brak realizacji zaleceń pokontrolnych  

i bardziej działania placówki były właśnie nakierowane na ten cel.  

Poruszyła temat programu naprawczego. Przekazała, że program naprawczy został w pełni 

zrealizowany. Poinformowała o prowadzeniu przez ośrodek w ramach tego Programu zajęć 

specjalistycznych tzw. warsztatowych i resocjalizacyjnych. Podkreśliła, że jak się później 

okazało większość placówek tego typu zajęć w ogóle nie prowadzi np. wzorowany MOW  

w Trzebieży. Jednocześnie należy zauważyć, iż wspomniany ośrodek w Trzebieży nie 

prowadzi również dzienników psychologów i pedagogów, co można wyczytać w protokołach 

pokontrolnych. Poruszyła sprawę przeprowadzonych w ośrodku w Renicach wizytacji 

dotyczących prowadzenia  wymienionych dzienników oraz zajęć specjalistycznych, były one 

szczegółowo wymienione w sprawozdaniu. Podczas tych spotkań Pani wizytator stwierdziła, 

że w MOW w Renicach ciągle jest niebezpiecznie, bez względu na to, czy ku temu były 

przesłanki bądź też nie.  

Odniosła się do sprawy sporządzenia uzupełnionej informacji opisowej do sprawozdania  

z przebiegu realizacji Programu Poprawy Efektywności Wychowania w MOW w Renicach. 

Zwróciła uwagę, że cały czas stawiano ośrodkowi zarzut mówiący o tym, iż Program nie jest 

realizowany z uwagi na istniejące w nim niebezpieczeństwo. Zauważyła, że nikt nie 

uwzględnił tego, iż tak naprawdę te wszystkie incydenty, jakie miały miejsce dotyczyły 

nowych chłopców. Przekazała, że sporządzona przez nią informacja uzupełniająca do 

sprawozdania miała służyć, żeby uwzględniono ten fakt, iż był okres pandemii i inne ośrodki 

nie przyjmowały wychowanków, a sam ośrodek w Renicach został obarczony liczbą 20 czy 

30 nowych wychowanków w okresie dwóch miesięcy. Tak naprawdę te osoby, które 

wychodziły oknem, doznawały przykrości w ośrodku bądź też swoim zachowaniem 

prezentowany wysoki poziom agresji to były te osoby, które były nowymi wychowankami 

ośrodka. Dlatego też nikt nie uwzględnia tego, że tak naprawdę w ośrodku program 

naprawczy to trzeba by było ustalać na rok i cały czas go powielać w stosunku do nowych 

wychowanków.   

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał, czy może posiada informację, kiedy należało napisać sprawozdanie z realizacji tego 

Programu? Zwrócił uwagę, że poprzedni dyrektor ośrodka Pan Krawczyk w piśmie 

kierowanym do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poinformował, że nie był on 

zobligowany żadnym terminem. Ponadto ten termin nie wynikał ani z zaleceń Kuratorium, ani 

też również z żadnych przepisów.  

 

Małgorzata Woroch – wychowawca Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 

Odniosła się do przeprowadzonych rozmów z byłym dyrektorem ośrodka Panem Piotrem 

Krawczykiem. Przekazała, że tak naprawdę nigdzie nie jest wskazane, jaki jest termin 

złożenia sprawozdania. Ponadto nigdzie nie jest też powiedziane, że taki Program powinien 

się zakończyć sprawozdaniem i w jakim terminie trzeba go złożyć.  

Poinformowała, że Zachodniopomorskie Kuratorium Oświaty otrzymało od dyrektora 

Krawczyka obszerny segregator, w którym zostały zgromadzone przez niego wszelkie 

dokumenty (zdjęcia) z różnych akcji, inicjatyw realizowanych na terenie MOW w Renicach, 

czy poza ośrodkiem. Zwróciła uwagę, że wychowankowie MOW w Renicach w latach 2018-

2019 i do czasu pandemii bardzo aktywnie uczestniczyli w środowisku. Praktycznie tylko rok 

2020, jeżeli chodzi o wiosnę i jesień z uwagi na wszelkie ograniczenia związane z pandemią 

(zamknięcie ośrodków, instytucji) uniemożliwiało realizowanie jakichkolwiek zawodów 

między ośrodkami, czy na miejscu w samym Myśliborzu.  
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Zaznaczyła, że realizowała Program Poprawy Efektywności Wychowania jako nauczyciel  

i wychowawca. Poruszyła kwestię organizacji m.in. konkursów plastycznych, imprez 

biegowych oraz zajęć klubu tenisowego. Podkreśliła, że wymienione powyżej 

przedsięwzięcia zostały w całości zrealizowane.   

Poinformowała, że kadra ośrodka została zaktywizowana, jeżeli chodzi o szkolenia i zajęcia 

specjalistyczne, których wcześniej ośrodek nie prowadził. 

Odniosła się do sprawy wspomagania MOW-u w Renicach przez podmioty zewnętrzne. 

     

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Na salę przybył Pan Krzysztof Srokowski – wychowawca Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Smolnicy. 

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Powitał Pana Krzysztofa Srokowskiego. Przekazał, że w związku z kontrolą dotyczącą 

wdrażania Programu Poprawy Efektywności Wychowania w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach w latach 2018 – 2020, w tym okresie z powziętych przez 

Komisję informacji i pozyskanych dokumentów wynika, iż Pan Krzysztof Srokowski był p.o. 

dyrektorem MOW w Renicach. Zapytał o realizację przedmiotowego Programu? Jakie 

działania były podejmowane w czasie pełnienia przez Pana Srokowskiego obowiązków 

dyrektora ośrodka? 

 

Krzysztof Srokowski – wychowawca Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy 

Poinformował, że w momencie objęcia stanowiska p.o. dyrektora ośrodka został wezwany do 

Kuratorium w Szczecinie właśnie odnośnie tego Programu naprawczego. Zwrócił uwagę,  

że Program został ustalony z Kuratorium, będąc dyrektorem ośrodka wszedł on w trakcie 

trwania Programu. Otrzymał dokumentację z tego, co zostało zrealizowane.  

Przekazał, że wszystkie działania, które były prowadzone w latach 2018 – 2019 przez 

wychowawców i nauczycieli ośrodka były realizowane na bieżąco i dokładnie 

udokumentowane (wyjazdy, wycieczki, prace psychologiczno-pedagogiczne). Dokumentacja 

była przechowywana przez psychologa ośrodka – Panią Annę Sobańską. Podczas spotkania  

z Kuratorium przedstawił wspomnianą dokumentację, nie zgłaszano żadnych zastrzeżeń.  

Odniósł się do kontroli Kuratorium przeprowadzonej dnia 27 grudnia 2018 roku w MOW  

w Renicach. Przekazał, że wyniku kontroli sprecyzowano dwa zastrzeżenia. Pierwsze 

zastrzeżenie wiązało się z tym, że łóżka są nie takie i trzeba je wymienić, gdzie częściowo 

zostało to zakupione i po kolei sukcesywnie były wymieniane te łóżka w grupach. Ponadto 

zwrócono uwagę na to, żeby lepiej się przyłożyć, nie mając przy tym zastrzeżeń do nadzoru 

pedagogicznego. Zwrócił uwagę, że były to dwa zalecenia powizytacyjne z Kuratorium.  

Poruszył kwestię realizacji planu naprawczego w ośrodku w Renicach. Podkreślił,  

że wszystko przebiegało zgodnie z tym, co było tam zapisane. Nie było żadnych uchybień  

i uszczerbków, nikt nie miał zastrzeżeń. Program naprawczy był realizowany na bieżąco, więc 

nie było żadnych zastrzeżeń, ani ze strony Powiatu i ani też tutaj nawet z Wydziału Oświaty.  

 

Przewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał do kiedy Pan Krzysztof Srokowski pełnił obowiązki dyrektora MOW w Renicach? 

 

Krzysztof Srokowski – wychowawca Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy 

Odpowiedział, że do 31 lipca 2019 roku.  

Poruszył kwestię zorganizowanej konferencji (spotkania) dyrektorów wszelkich placówek 

oświatowych z prof. Pyżalskim. W spotkaniu uczestniczyli Pani Danuta Patkowska 

poprzednio pełniąca funkcję Starosty Myśliborskiego, Pan Andrzej Potyra – obecny Starosta 

Myśliborski oraz przedstawiciele Kuratorium Oświaty ze Szczecina. Nikt z wymienionych 
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osób nie mieli najmniejszych zastrzeżeń, a wręcz przeciwnie – byli zachwyceni osiągnięciami 

w zakresie działalności ośrodka. Poinformował o pracach remontowych w placówce MOW  

w Renicach. Zwrócił uwagę na zaangażowanie i wkład pracy wniesiony przez wychowawców 

i wychowanków MOW oraz pracowników grupy remontowej ze Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu przy remontowaniu ośrodka. Po konferencji, jako dyrektor placówki mógł 

załatwić niemalże wszystko i uzyskiwał wszelkie informacje oraz pomoc od Kuratorium 

Oświaty i nie było żadnego problemu. Jednocześnie nie było mowy wtedy  

o zamknięciu placówki MOW Renice.       

Poruszył kwestię odbytej konferencji w Warszawie, w ORE. Poinformował o nawiązanej 

współpracy z innymi ośrodkami wychowawczymi m.in. w Trzcińcu.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zespół Kontrolny otrzymał odpowiedzi na zadane pytania, zapoznał się z wybranymi do 

kontroli dokumentami i  na tej podstawie ustalił, co następuje: 

Program Poprawy Efektywności Wychowania w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w 

Renicach w latach 2018-2020 został w pełni zrealizowany i przyniosł pożądane efekty  

na różnych przestrzeniach życia wychowanka w placówce: 

1. Placówka realizując otwartość na środowisko lokalne, wykazała się wzdrożeniem  

w swej pracy wychowawczej na rzecz wychowanka różnorodnymi formami 

współpracując tym samym z podmiotami zewnętrznymi. 

2. Kadra pedagogiczna uczestniczyła w szkoleniach zgodnych z potrzebami placówki. 

Dokumentacja przebiegu nauczania, działalności wychowawczej i dydaktycznej 

prowadzona była systematycznie i prawidłowo. Pracownicy przestrzegali 

obowiązujących procedur i porządku pracy. 

3. Od roku 2019 roku w placówce MOW w Renicach dokonano inwestycji na rzecz 

poprawy bazy materialnej poprzez przeprowadzenie stosownych remontów  

i doposażenia w różnorodny i niezbędny sprzęt, w co zaangażowani byli poszczególni 

wychowawcy grup. 

4. Rozszerzono ofertę edukacyjno-wychowawczą. Wychowankowie rozwijali swoje 

zainteresowania biorąc udział w wybranej przez siebie (przykjadowo działalność 

poszczegolnych klubów, koło teatralne, koło wędarskie). 

5. Wychowankowie, w okresie realizacji programu brali udział w organizowanych 

konkursach i otrzymywali wsparcie zgodnie z ich potrzebami i zaleceniami 

zawartymi w orzeczeniach o potrzebie kształcenia specjalnego. Ponadto uczestniczyli 

również w zawodach sportowych organizowanych przez instytucje zewnętrzne. 

 

 

Ad. 4 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych tematów. 

 

Ad. 5 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołował: 

 

Henryk Szpakowski 

Sekretarz Komisji 

 


